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Szanowny Panie Frezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wtoctawka zwracam siq z pro(bq o remont ulicy
Krqtej - odcinka od Zytniej do Ostrowskiej. Wyiej wymieniony odcinek ulicy
Krqtej jest w oplakanym stanie i jazda samochodem po tym odcinku uf icy grozi
bezpieczedstwu uiytkown i kom.

Wlociawska Spdtdzielnia Mieszkaniowa wyrazila chgd partycypowania w
kosztach remontu tego odcinka ulicy Krqtej. Srodki Sp6fdzielni Mieszkaniowej
nie sq w stanie w pelni pokryf rernont tej ulicy. Mieszkaficy Osiedla Kazimierza
wielkiego zwracajq siq do pana prezydenta o pomoc w rozwiqzaniu tego
utrudnienia komunikacyjnego.

& no*#ti*<^.{a'o'"t
f
,-\z-fr?: \*'{

i1


